

Biographies of the Nominees for Independent and Non-Independent Board Membership of Lesha Bank LLC (public) (the "Bank")	ملخص عن السيرة الذاتية للمرشحين لأعضاء مجلس الإدارة المستقلين وغير المستقلين لبنك لشا ذ.م.م. (عامة) ("البنك")
<p>Shaha Company for Investment and Real Estate W.L.L. represented by Mr. Abdulrahman Irfan Totonji</p> <p>Shaha Company for Investment and Real Estate W.L.L. is a limited liability company established under the laws of the State of Qatar.</p> <p>Mr. Abdulrahman Irfan Totonji holds the position of Managing Partner at Shift Group. Before assuming this position, Mr. Totonji was the CEO of Lesha Bank LLC (Public). Mr. Totonji holds a master's degree of real estate development and finance from Georgetown University. Mr. Totonji is currently the Chairman of the Board of Directors at Starlink LLC.</p>	<p>شركة شاهة للاستثمار والعقارات ذ.م.م. يمثلها السيد عبدالرحمن عرفان توتونجي.</p> <p>شركة شاهة للاستثمار والعقارات هي شركة ذات مسؤولية محدودة تأسست بموجب قوانين دولة قطر.</p> <p>يشغل السيد عبدالرحمن عرفان توتونجي منصب المدير الاداري في شركة شفت. وقبل توليه هذا المنصب كان السيد عبدالرحمن عرفان توتونجي الرئيس التنفيذي لبنك لشا ذ.م.م. (عامة). يحوز السيد عبدالرحمن توتونجي على درجة ماجистر في مجال تطوير وتمويل العقارات من جامعة جورجتاون.</p> <p>كما يشغل السيد عبد الرحمن توتونجي حالياً منصب رئيس مجلس إدارة في شركة ستارلينك ذ.م.م.</p>
<p>Azom Real Estate Investment Company W.L.L. by Mr. Mohammed Ali Al-Sulaiti</p> <p>Azom Real Estate Investment Company W.L.L. is a limited liability company established under the laws of the State of Qatar.</p> <p>Mr. Muhammad Ali Al-Sulaiti holds a bachelor's degree in management and accounting. He currently works at the Emiri Guard since 2000. He is a board member of Azum Company.</p>	<p>شركة أزوم للاستثمار العقاري ويمثلها السيد محمد علي السليطي</p> <p>شركة أزوم للاستثمار العقاري هي شركة ذات مسؤولية محدودة تأسست بموجب قوانين دولة قطر.</p> <p>يحوز السيد محمد علي السليطي على درجة بكالوريوس في مجال الادارة والمحاسبة. وهو يعمل حالياً عميد في الحرس الأميري منذ عام 2000. وهو عضو مجلس إدارة في شركة أزوم.</p>

<p>Mr. Meshaal Mohamed Al-Mahmoud</p> <p><u>Current position:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Director of the Economic Affairs Department at the Amiri Diwan since 2013 - Member of the Board of Directors at the Qatar Museums Authority. <p><u>Previous experience:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Director of Project Finance and Investment Department at Qatar Energy Company (2000-2013) <p><u>Education:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Bachelor's degree in Finance from Suffolk University in Boston. 	<p>السيد مشعل محمد عبدالله آل محمود</p> <p><u>المنصب الحالي:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - مدير إدارة الشؤون الاقتصادية في الديوانالأميري منذ عام 2013 - عضو مجلس إدارة أمناء هيئة متاحف قطر. <p><u>الخبرة السابقة:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - مدير لدارة تمويل المشاريع والاستثمار في شركة قطر للطاقة (2000- 2013) <p><u>التحصيل العلمي:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - بكالوريوس في مجال المالية من جامعة سفولك في بوسطن.
<p>Mr. Yasser Ibrahim Ali Ramadan</p> <p><u>Current position:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Assistant Professor of Economics at the Arab Academy since 2023 - Manager Investor website - Trainer on the platform for financial and technical analysis since 2020 <p><u>Previous experience:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Member of the independent board of directors of the Group Medical Care Company <p><u>Education:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Doctorate in Economics in 2023 - Master in Economics in 2021 	<p>السيد ياسر علي رمضان</p> <p><u>المنصب الحالي:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - أستاذ مساعد في علم الاقتصاد بالأكاديمية العربية منذ سنة 2023 - مدير موقع استثمر - مدرب في منصة إعد للتحليل المالي والفنى منذ عام 2020 <p><u>الخبرة السابقة:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - عضو مجلس إدارة مستقل في شركة المجموعة للرعاية الطبية <p><u>التحصيل العلمي:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - دكتوراه في الاقتصاد سنة 2023 - ماجистر في الاقتصاد سنة 2021

<p>Ms. Asmaa Ali Al-Quradaghi</p> <p><u>Current position:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Founder of Dr. Asmaa Al-Qaradaghi Law Firm, Legal Consultations and Arbitration <p><u>Previous experience:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Several positions in ministries and banks (Qatar National Bank, Qatar Development Bank, Barwa Bank (currently Dukhan Bank)). <p><u>Education:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Bachelor's degree in Law and Sharia in 1995 - Doctorate from the Islamic University of Malaysia (bank governance and its applications in Islamic banks) - Master of Business Administration from the Arab Academy for Banking and Financial Sciences in 2010 	<p>السيدة أسماء على القره داغي</p> <p><u>المنصب الحالي:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - مؤسسة مكتب د.أسماء القره داغي. للمحاماة والاستشارات القانونية والتحكيم <p><u>الخبرة السابقة:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - عدة مناصب في وزارات وبنوك (بنك قطر الوطني، بنك قطر للتنمية، بنك بروة (بنك دخان حاليا)). <p><u>التحصيل العلمي:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - بكالوريوس قانون وشريعة سنة 1995 - دكتوراه من الجامعة الاسلامية الماليزية (حكومة البنوك وتطبيقاتها في المصارف الاسلامية) - ماجستير في إدارة الأعمال من الأكاديمية العربية للعلوم المالية والمصرفية سنة 2010
--	--